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Z A P I S N I K 
sa 288. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 17. ožujka 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Katarina Mihelčić, zamjenica 

gradonačelnika, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Dražen Rački, 

JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 

proračun i financije, Mirna Janeš, voditeljica programa Pomoć u kući i Osobni asistent, Tihana 

Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice. 
Izostanak je ispričala ravnateljica „Hlojkice“ Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici 

prisustvuje Tihana Ljubojević, Iva Žagar i Petar Hrg. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 
MARTINA PERTANOVIĆ 

- Ovjere radnih vremena. 

- Izrađena je i dostavljena bilješka za gospodina Klobučara vezano uz radna tijela Gradskog 

vijeća. 

- Izrađene su odluke za mjere HZZ vezano uz javne radove. 

- Čitanje i davanje odgovora na Akcijski plan za Rome vezano uz materijal za Gv- Akcijski plan 

za Rome 

- Izrađeni su materijali za DVD Delnice vezano za potvrđivanje zapovjednika i zamjenika 

zapovjednika postrojbe DVD-a. 

- Sazvana je Komisija za javna priznanja. 

- Ispunjen je upitnik za Ministarstvo kulture vezano za financiranje javnih potreba u kulturi u 

2016. godini. 

- Proslijeđen je poziv Grada Šibenika svim školama i vrtiću vezano za likovni natječaj 

Međunarodnog dječjeg festivala. 

- Odgovor na upit o sufinanciranju za obilježavanje blajburške tragedije. 

- Izrađeno je nekoliko rješenja za jednokratnu pomoć. 

- Usklađivanje posjedovnog stanja s vlasništvom u KO Turke. 

- Poslana je obavijest za održavanje Gradskog vijeća 30.3.2017. godine. 

- Dan je odgovor na prijedlog za zamjenu zemljišta. 

- Izdan je izlazni račun obrtu „Magda“ za 484 m3 bukve. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Završen je Akcijski plan za Rome.  

- Završen je Godišnji plan raspolaganja imovinom. 

- Prisustvovanje seminaru na temu općeg poreznog zakona i lokalnih poreza gdje su dobivena 

sasvim kontradiktorna tumačenja određenih stvari u odnosu na seminar koji smo ranije 

odslušali. Kad napišu zakon, prema pitanjima s terena uvide što ne valja. Davorka Grgurić: U 



obrascima ćemo tražiti sve podatke za sve objekte nakon čega ćemo „izvući“ ono što nam treba. 

Gordana Piskač: Moramo utvrditi površinu i namjenu objekata koju će nam napisati vlasnik a 

sukladno kojoj će biti definirani koeficijenti. Na upit gradonačelnika što je sa zidinama, Gordana 

Piskač navodi da ni tu nisu stvari čiste, jednom je obrazloženo da se oporezuje građevinsko 

zemljište koje je opremljeno najmanje strujom, pristupnom cestom, vodom i  koje je pogodno 

za gradnju, da bi na drugom seminaru bilo rečeno da je to samo građevinsko zemljište za koje 

je izdana lokacijska ili građevinska dozvola. Isto tako u zakonu piše da sve parcele na kojima 

se nalaze tzv. zidine, a opet po principu ako je opremljeno svom infrastrukturom, isto podliježu 

porezu. Imamo dilemu u Lovačkoj ulici gdje ima dosta gradilišta koja su prodana i nisu stavljena 

u funkciju i po ovom prvom tumačenju to bi bilo oporezivo međutim nitko nije ishodio 

građevinsku dozvolu i sad bi ispalo da to ne možemo oporezivat. Gradonačelnik: To je jedan 

potpuno novi sustav koji treba prvo postaviti a onda u hodu ispravljati sve one nedostatke kojih 

će bit jer ih je nemoguće sve sagledati.  

- Izrađen je prijedlog za zamjenu nekretnine. 

- Izrađeno je izvješće i plan za divlje deponije koji ide na Gradsko vijeće. 

- U tijeku je javna nabava za cestu Kendar. 

- Odgovori na upit stranaka. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 

- Ovaj tjedan je zaključena zimska sezona na Platku s obzirom da više nema uvjeta za snježne 

aktivnosti.  

- Aktivnosti vezane za uređenje objekata, saniranja šteta, uređenje okoliša, stadiona i igrališta. 

- Očišćen je betonski plato na klizalištu. 

- Osvježeni su kontakti i razgovori u vezi naših nastojanja da u travnju dovedemo predstavnike 

sportske rekreacije. 

- Sastanak u Opatiji sa Savezom sportske rekreacije PGŽ i Zajednice športova PGŽ u vezi 

Festivala sportske rekreacije koji će se održati tokom ove godine.  

- Aktivnosti vezane uz pripremu predstavljanja svih naših objekata sistemom „dana otvorenih 

vrata“ kako bi omogućili svima koji se žele baviti sportskom rekreacijom da to zaista čine uz 

minimalne troškove. 

 
DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija u Liču na gašenju niskog raslinja. 

- Napravljena je inventura opreme na zahtjev novog vodstva DVD. 

- Ispitivanje cijevi i premotavanje. 

- Napravljena je rezidba voćaka u voćnjakom. 

- Odlazak na komemoraciju i sahranu u Kočevje.  

- Odradit će se odlazak na skupštine DVD. 

- Danas će se u osobne automobile, na zahtjev novog vodstva DVD-a, uvesti putni listovi. Svaka 

relacija će se evidentirati zbog što veće uštede i što veće kontrole. 

 
MIRNA JANEŠ 

- U ponedjeljak je održan sastanak u Gradu Bakru s gradonačelnikom, pročelnicom i ravnateljem 

Centra za socijalnu skrb Rijeka u vezi uspostavljanje programa „Pomoći u kući“ putem Udruge 

Ž.A.R. Putem oglasa žele da se ljudi sami javljaju te smatraju da će imati dovoljno korisnika. 

- Izrađena je, prikupljena i dostavljena dokumentacija tražena za javni natječaj TZ Grada Delnica 

za korištenje poslovnog prostora gdje je smještena logopedica. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Obitelji djelatnice s kojom smo potpisali sporazumni raskid ugovora o radu dostavljen je dopis 

s obrazloženjem (ne izvršavanje obveza, nije redovito obilazila korisnike, a oni koje je obilazila 

izrazili su nezadovoljstvo njenim radom, dostavljala je neistinite radne liste i lažirane putne 

troškove). Predsjednica je odlučila da nećemo ići u nikakva potraživanja prema njoj.  

- Obiđen je dio terena na području Općine Ravne Gore. 



- Pružene su sve usluge našim korisnicima. 

- Dostavljeni su iskazi roditelja djece o kojima brinu osobni asistenti u nastavi a na temu koliko 

im ta pomoć znači. 

- Održat će se psihološka podrška za sve djelatnike i članove Udruge. 

 
TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Više vremena provodimo u vanjskom prostoru. 

- Održan je sastanak s logopedicom u vezi dvoje djece iz „Predškole“. 

- Uvježbavamo program za Zagreb. 

- Uvid u rad odgojne skupine „Zvjezdice“.  

- Prikupljaju se traženi podaci za HZZ a vezano za pripravnicu koja je kod nas bila 2012/2013. 

godine. 

- Kolegice pohađaju stručno usavršavanje na temu „Djeca s dijabetesom u odgojno obrazovanim 

ustanovama“. 

- Upravno vijeće će se održati slijedeći tjedan. 

- Stigli su novci od Ministarstva vezano za program „Predškole“ za Rome u Brodu na Kupi. 

Gradonačelnik je zatražio da se sa Sindikatom u Vrtiću iskoordinira nastavak sastanka na temu 

njihovih materijalnih prava jer sad ima sve potrebne podatke koji su traženi na prošlom 

sastanku. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Ovaj tjedan je bilo otvaranje ponuda za električnu energiju za slijedeće dvije godine. Pristigle 

su četiri ponude, najpovoljnije ponuda je RWE energija d.o.o. Napravljen je pregled i ocjena 

ponuda sada slijedi odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja. 

- Napravljena je potrebna dokumentacija za cestu Kendar vezano za javnu nabavu. 

Dokumentacija ide na objavu za savjetovanje s javnošću te u oglasnik javne nabave i na javnu 

nabavu. 

- Izrada rješenja za komunalnu naknadu.  

- Računi za zgradu Gradske uprave.  

- Popisana je sva šteta od zimske službe u Delnicama. Napravljen je popis i treba dati nalog za 

uklanjanje šteta. 

- Popisane su udarne rupe, izdat će se nalog za sanaciju.  

- Povedena je rasprava o cesti Lučice-Presika koja je uništena od teških vozila Hrvatskih šuma i 

Goran graditeljstva. 

Gradonačelnik ukazuje na problem u Ulici Doli gdje je Goran graditeljstvo započeo s rušenjem 

rugla na njihovoj parceli. Svakodnevno me zaustavljaju ljudi upozoravajući na taj problem i 

činjenica je da ništa ne radimo po tom pitanju osim što smo ih dva puta opomenuli nakon čega 

su shvatili da smo benevolentni i to iskorištavaju. Davorka Grgurić navodi da se radi o njihovoj 

privatnoj parceli. Kad smo već prozvani da ne radimo ništa moram reći da je njihov odgovor na 

naše reagiranje bio: „Tko ste vi da se petljate u našu parcelu, gledajte svoja posla“. Osobno 

mislim da je svatko odgovoran za svoju okućnicu, a jedna takva firma svakako bi trebala voditi 

o tome računa. Nadovezala se pročelnica Gordana Piskač koja navodi da je isto i s DIP-om i s 

nekim drugim subjektima – mi pišemo i ako se vlasnici odazovu onda je dobro, ako ne naše 

mogućnosti su nikakve. 

- Obavljaju se radovi na cesti za Krašićevicu. Propust je zabetoniran. Ostaje još sanirati cestu 

prema Razlogama jer je ulegnuće sve veće. 

- Uz cestu za Podgoru ima dosta grana nadvijenih na cestu. Komunalni redar će dati nalog za 

sječu kako bi se oslobodio koridor ceste. 

- Obiđen je teren u Crnom Lugu gdje smo izmjerili površinu platoa ispred doma na zahtjev MO 

Crni Lug. Izdat će se nalog za opločenje trošnog betona. 

- Prisustvovanje seminaru vezanom za porez na nekretnine. 

- Napravljen je popis divljih deponija. 

- Dogovor oko akcije „Zelena čistka“. 

- Napravljena je odluka za provođenje mjera dezinfekcije i deratizacije za Grad Delnice. 



- Održan je sastanak s Hrvatskim cestama na terenu u Brodu na Kupi a vezano za parkiranje kod 

trgovine.  

- Kontrola računa i dnevnika za KTD Risnjak Delnice. 

- Ovjera dnevnika za zimsku službu. 

- Postignut je dogovor da se Romi, koji socijalnu pomoć moraju odraditi, pozovu na dogovor za 

čišćenje okućnica u Gustom Lazu i Dedinu. 

- Komunalni redar ponovo će se uputiti u Brod na Kupu prema prijavi vlasnice jednog objekta da 

joj zbog nadvišene ceste vlaži kuća.   

- Napravljen je troškovnik za cestu Razloge. 

- Narudžba kanti za smeće za područje Crnog Luga i Delnica. 

- Naručeni su radovi na igralištu u Ulici bana Josipa Jelačića. 

- Izrađena je odluka o raspisivanju natječaja za zakup poslovnog prostora Hidroelektre.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Nabava knjižne građe i uvođenje u program.  

- Odrađena je emisija „Čitateljski kutak“. 

- Održan je sastanak s ravnateljima škola na kojem su im podijeljene knjige Tomislava Mrlea. 

- Dogovor za „Noć knjige“ koja će se održati 21.4. 2017. godine. 

- Statistika o radu ustanove za proteklu godinu. 

- Ažuriranje weba. 

- Aktivnosti vezane za akciju „Tražimo najdražu knjigu mog djetinjstva“.  

- Uređenje izloga povodom Dana hrvatskog jezika. 

- Napravljena je zamjena i popravak karniša. 

- Aktivnosti vezane za Dan voda. Tražimo sponzore za izradu nekoliko fotografija gospodina 

Milana Majnarića. Fotografije su iznimno vrijedne, radi se o starim delničkim zdencima. 

- Oformljen  je Čitateljski klub. Tridesetak mladih čita tri knjige. 

- Odrađena je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

 
ĐULIO JUSUFI 

- Prisustvovanje seminaru vezano za opći porezni zakon.  

- Izrada materijala za nadolazeći sastanak Odbora za financije s aktualnim točkama koje će biti 

na Gradskom vijeću.  

- Napravljen je jedan izračun za stan sa stanarskim pravom. 

- Isplaćeni su neoporezivi primici i naknade za stručno osposobljavanje. 

- Zamolio je članove Kolegija da popune upitnik o fiskalnoj odgovornosti čim prije.  

- Izrađeno je izvješće o nepravilnostima. 

- Dostavljeni su podaci vezani za isplatu zimskoj službi. 

- Ostale redovne aktivnosti (usporedbe izvješća, plaćanja, ulazne i izlazne fakture). 

 
Na kraju sjednice Davorin Klobučar upućuje na problem neodržavanja ceste od Lošca do Curka 

koja je trenutno u takvom stanju da njome ne mogu prometovati ni autobusi ni automobili.  

 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


